
Bestyrelsesmøde d. 07.06.2022

Tilstede: Jens Petersen, John Petersen, Lennart Kristiansen, Kenneth Nielsen, Tommy Krastrup,
               Søren Hansen og Nicolai Thomsen 

Generalforsamlingen d. 18. 5. 2022 blev evalueret. Der var enighed om, at fremtidige forslag, skal 
formuleres mere entydigt. Forslag skal være helt tydeligt udformet, således, at misforståelser 
undgås.

Bestyrelsen konstituerede sig. Rollefordelingen blev den samme som sidste år.

Et medlem efterlyste faste rammer for økonomi ved afholdelse af bestyrelsesmøder. Der er nu aftalt 
et fast beløb på 200,00 kr.

Bestyrelsen er blevet forelagt et tilbud fra et firma der kan rense alle kanter ved kantstenene på 
vores veje. Dette arbejde skal færdiggøres inden der bliver lagt nyt slidlag på vejene.
Andelsboligforeningen Hartkornsparken skal have en regning på 1/14 af den samlede regning.
Der blev drøftet muligheden for, at pålægge hver enkelt grundejer efterfølgende, at vedligeholde 
disse kanter.

Lennart redegjorde for Kommunens svar angående det grønne område. Kommunen er nu gået i 
gang med de indledende procedurer for en overdragelse. Selve overdragelsen forventes, at blive fra 
1.1.2023. Bestyrelsen holder øje med, om de lovede forbedringer bliver udført.
 Kommunen har svaret os, at gæsteprincippet ikke kan bruges i forbindelse med etablering af lys på 
stierne. Kenneth nærlæser lovgivningen og indhenter evt. ekspertbistand til dette.
Han undersøger ligeledes, om vi er forpligtiget til, at have en forsikring for det grønne område.
Ligeledes undersøger han betingelserne for en bestyrelsesansvarsforsikring.

Vedrørende det igangværende fjernvarmearbejde, blev det drøftet hvorledes vi skal forholde os til 
eventuelle skader på vore veje. Kenneth har filmet alle veje inden arbejdets påbegyndelse.
Men allerede nu kan ses betydelige skader på kantstene. Dette skal påtales inden der bliver lagt 
sidste lag asfalt.

Tommy Krastrup
Sekretær og referent


